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A @minvws.nl]; @minvws.nl]
: )

Sent: Fri 7/9/2021 6:47:22 AM

Subject: BAO terugkoppeling

Received: Fri 7/9/2021 6:47:23 AM

Hi allemaal,

Hieronder een korte puntsgewijze terugkoppeling van het BAO (zonder redactieslag).

Groeten

*eerste 3 minuten gemist*
-  Toename vooral in grote studenensteden. A’dam, groningen, utrecht

-  Waarom in actie komen? Ziekte bij jongeren ook niet volledig onschuldig. Kijk naar egzondheidsraad advies. Toename van

besmettingen zou kunnen leiden tot ontstaan van varianten

-  Advies is te focussen op bron van infecties en hotspots. Oftewel, maatregelen treffen die stap terug zijn in horeca. Sluiting
van discotheken en nachtclubs.

-  Testen voor toegang moet geevalueerd worden, werkt onvoldoende. Misschien handhaving, wellicht deltavariant. Veel

mogelijkheden.
-  Concreet: stop feesten in nachtclubs, discotheken, studentenverenigingen tot nader vast te stellen tijdstip. Doe wat

betreft horeca stap terug. Maximum aantal personen per locatie. 100 per ruimte, 250 per terras? OMT zoekt dit nog uit.

Binnen en buiten horeca placering. 1,5m afstand ertussen. Muziek zacht zetten zodat er niet geschreeuwd hoeft te

worden. Maximum aantal personen per tafel, bijv. max 2 huishoudens.

-  Geldigheid toegangsbewijs naar 24 uur ipv 40 uur

- Mensen die teurgkomen van vakantie moeten zich laten testen om influx uit andere gebieden tegen te gaan

- Sneller vaccineren, dat is de manier om hier uit te komen

- BES zijn alle bijeenkomsten met toegangstesten verboden? Nee, dat is niet de bedoeling. Gaat om deze specifieke

leeftijdsgroep in specifieke setting. Dus alleen horeca, andere settings niet.

- IEEEwat betekent dit voor evenementen? Moeilijk punt. Goed om dit even te pauzeren. Over paar weken zijn

we er weer doorheen, dan kan het weer doorgaan.
- In juli ook eendaagse evenementen, wat dan? Pauzeknop indrukken en even pauzeren.

- Dit weekend ook een- of meerdaagse evenementen. Daarvan wordt dus gezegd: nu even niet? Ja klopt. OMT zegt dit zsm

in te laten gaan, en niet nog een weekend van verspreiding te accepteren. Vraag is of dit bestuurlijk en juridisch kan, dat

laat OMT aan kabinet over. Maar het is belangrijk om zsm in te grijpen.
£ EEEer gebeurt dus weinig in buitenlucht, klopt dat beeld? EXER} probleem is dat dit moeilijk te analyseren is,

maar in grote lijnen klopt dat. Hebben wel grote groepen mensen zien dringen om binnen te komen, maar niet altijd goed
uit elkaarte houden waar het plaats vindt

- om te voorkomen dat studenten in studentenflats gaan feesten, adviseert het OMT om een max. van 8 personen te

hanteren

- heeft dit ook gevolgen voor bruiloften enzo? BES ik denk het niet, mits de groep die het betreft hier niet

naartoe gaat. Als jongeren zich laten testen, dan moet het goed komen. ledereen weet van zichzelf of ie wel of niet naar

een feest is geweest
- Leeftijd afgebakend? Ja redelijk maar daar niet op gaan varen. Het stopt natuurlijk niet als iemand 26 is.

- BEE clusters die we vinden vooral in horeca, en niet in evenementen. Graag verduidelijking. Vraag 2: wanneer

denken jullie dat dit effect heeft? (ivm ECDC kleurencode). FEES dat laatste, valt niet onder mandaat OMT. OMT gaat niet

over europese indeling en consequenties daarvan. Percentage positieve testen geldt voor ECDC, daarmee zitten we goed.

Aantallen geldt ook, dat wordt lastiger voor NL. hopen die stijging te voorkomen. Wat betreft clusters

horeca/evenementen (vraag 1): bij evenmenten ook crowding. Lastig vast te stellen of het van club of evenementen komt.

We zien in ieder geval grote clusters rond discotheken etc. dat telt snel aan.

- | 5.1.2¢ [ely] GHOR: wij zien bij deze doelgroep veel positieve testen (tot 20% van deze groep is positief), maar

testbereidheid is ook groot. Wellicht nuttig om bij deze groep op te roepen om coronamelder weer aan te zetten. Dat

helpt enorm in BCO. Het piekt enorm in studentensteden, dus knelt in testcapaciteit.
- EEE: hoelang duurt pauzeknop? Als het direct effect heeft, verwacht je dat het komende week nog doorstijgt
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en dan afneemt. Maar hangt af van mate van houden aan maatregelen. Tussen nu en 2 weken hoop je helderheid te

hebben, en dan zou het weer moeten dalen. We verwachten geen grote toestroom naar ziekenhuizen. Maar als het

verpsreidt naar gebieden met lage vaccinatiegraad, dan wellicht wel eerdere stijgijng ziekenhuisopnames. EEF te

wachten met deze activiteiten totdat iedereen de kans heeft gehad om tenminste 1 vaccinatie gehad te hebben.


